

Title (en)

Apparatus for lubricating strip or web sheet metal.

Title (de)

Vorrichtung zum Einölen band- oder tafelförmiger Bleche.

Title (fr)

Dispositif pour lubrifier des tâles en forme de ruban ou plaque.

Publication

EP 0060374 A2 19820922 (DE)

Application

EP 81890177 A 19811023

Priority

AT 116181 A 19810313

Abstract (en)

An apparatus for lubricating strip or web sheet metal consists of a housing (2) which possesses an inlet (3) and an outlet (4) for the passage of the sheet metal and in which there are provided nozzles (8), arranged distributed transversely to the direction of travel of the strip, for spraying the oil and distributing rolls (10) arranged downstream of the nozzles (8) in the direction of travel. In order to obtain a more even film of oil, the housing (2) possesses two chambers (6, 7) arranged one behind the other in the direction of travel of the sheet metal and substantially sealed off from one another, on the one hand for the nozzles (8) and on the other hand for the distributing rolls (10).

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zum Einölen von band- oder tafelförmigen Blechen besteht aus einem einen Einlaß (3) und einen Auslaß (4) für den Blechdurchtritt aufweisenden Gehäuse (2), in dem quer zur Banddurchlaufrichtung verteilt angeordnete Düsen (8) zum Aufsprühen des Öls und den Düsen (8) in Durchlaufrichtung nachgeordnete Verteilerwalzen (10) vorgesehen sind. Um einen gleichmäßigeren Ölfilm zu erhalten, weist das Gehäuse (2) zwei in Durchlaufrichtung der Bleche hintereinander angeordnete, im wesentlichen gegeneinander abgedichtete Kammern (6, 7) einerseits für die Düsen (8) und andererseits für die Verteilerwalzen (10) auf.

IPC 1-7

B21B 45/02; B21D 22/20

IPC 8 full level

B05B 13/02 (2006.01); **B05B 15/12** (2006.01); **B05B 16/60** (2018.01); **B05C 11/02** (2006.01); **B21B 45/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B05B 13/0207 (2013.01); **B05B 16/60** (2018.01); **B05C 11/025** (2013.01); **B21B 45/0251** (2013.01)

Cited by

CN112570573A; CN104043565A; FR2551365A1; EP1512469A1; BE1015673A3; EP0582436A1; WO2019081356A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

AT 367662 B 19820726; AT A116181 A 19811215; EP 0060374 A2 19820922; EP 0060374 A3 19830518

DOCDB simple family (application)

AT 116181 A 19810313; EP 81890177 A 19811023